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Tjeerd van Dekken, Tweede Kamerlid, gaat Kamervragen stellen over “dit 
bizarre plan.” 

EDF blameert zich met zwakke presentatie over 
plan voor gasopslag in Pieterburen.  

De bevolking van Pieterburen, Eenrum en omgeving heeft zich vanavond in een 
bomvol café Bulthuis in Eenrum massaal uitgesproken tegen de plannen van 
EDF voor het bouwen van een ondergrondse aardgasopslag aan de Wiebenerweg 
in Pieterburen. Tweede Kamerlid Tjeerd van Dekken, eveneens op de 
bijeenkomst aanwezig, gaat Kamervragen stellen over “dit bizarre plan.” 

Op de informatiebijeenkomst kwamen ongeveer driehonderd omwonenden af. Ook 
vertegenwoordigers van het provinciaal bestuur, burgemeester en diverse werhouders en 
raadsleden van de gemeente De Marne,  en diverse milieu-organisaties waren aanwezig. 
Gedeputeerde William Moorlag opende de avond met de mededeling dat de provincie 
tegenstander is van ondergrondse opslag van aardgas op deze plek. De provincie wenst 
hier juist ontwikkeling van de toeristisch-recreatieve sector. Een overweldigend applaus 
was zijn deel.  
 
EDF hield een presentatie die naar de mening van de Actiegroep Pieterburen Tegengas 
zwaar ondermaats was, en die de meeste vragen onbeantwoord liet. De presentatie 
maakte ook duidelijk dat EDF zich niets zal aantrekken van de mening van provincie, 
lokale bestuurders en omwonenden voor wat betreft het wel of niet doorgaan van het 
project.  
 
Er werden diverse technische details onthuld. EDF denkt tien zoutkoepels te gaan vullen 
met een volume van totaal 600 miljoen kubieke meter aardgas. Het benodigde 
bovengrondse terrein hiervoor zou 5 hectare beslaan. In 2019 zou de opslaginstallatie in 
bedrijf genomen moeten worden.  
 
De vraag waarom EDF dit project wil uitvoeren, werd door de massaal toegestroomde 
bewoners keer op keer gesteld, maar door de EDF-mensen steeds ontwijkend 
beantwoord: “Omdat hier zoutkoepels zijn.”. In de wandelgangen durfde een 
medewerker van het PR-bureau Weber Shandwick het wel toe te geven: EDF wil nòg 
meer winst maken.  
 
“Pieterburen in Zak en As.... door EDF en haar winstbejag...” zong Theatergroep 
Tegengas op de bijeenkomst. Het vorige week opgerichte Pieterbuurster protesttheater 
kreeg de zaal wel muisstil. De rest van de avond verliep rommelig, hoewel de meeste 
aanwezigen ondanks hun woede zich respectvol gedroegen tegenover gastheer EDF.  
 
Anne-Marie Smits, voorzitter van Actiegroep Pieterburen Tegengas, verliet de 
vergadering uit protest nog voordat hij was afgelopen. De actiegroep voelt zich niet 
serieus genomen. Van de dertig inhoudelijke vragen die vantevoren zijn ingeleverd, zijn 
er maar enkele beantwoord. EDF liet een powerpoint-presentatie zien met een filmpje 
over een tijdelijk boorproject, terwijl iedereen zich hier juist zorgen maakt over de 
exploitatie- en opslagfase. Onfatsoenlijk. “Wij hebben ons als betrokkenen ingelezen in 



de materie en essentiële vragen gesteld. EDF heeft beloofd deze in de informatie- 
bijeenkomst te behandelen. Ik weet niet wie ze hebben gestuurd, maar wij weten nog 
meer dan zij,” aldus een teleurgestelde Smits na afloop voor de camera’s van RTV 
Noord.  
 
Als EDF-topman Michel Bellec en zijn collega’s al een antwoord wisten, dan was dat er 
een waar de inwoners niet op zaten te wachten. De lichtvervuiling “zal wel meevallen, we 
kijken naar verlichting laag bij de grond in plaats van lichtmasten”, voor het 
vrachtverkeer “wordt een logistiek plan ontwikkeld”, de bovengrondse installatie “wordt 
zo compact mogelijk gemaakt”, de compressoren komen “in gebouwtjes met 
geluidsisolatie”, het begrip planschade moest door het publiek aan EDF worden 
uitgelegd in plaats van andersom. Enzovoorts, enzovoorts.  
 
Als het project zou doorgaan, zou EDF in de exploitatiefase miljarden kubieke meters 
pekelzout moeten afvoeren. Eén van de opties is, zo deelde EDF-ingeneur Roel 
Woudstra schaamteloos mee, dat de hele boel in zee wordt gedumpt, met een volume 
van 800 tot 1000 kubieke meter per uur. Pieterburen Tegengas vindt het getuigen van 
een ongekend gebrek aan respect voor de natuurlijke leefomgeving.  
 
EDF heeft in de vergadering de garantie gegeven dat de zoutkoepels niet gebruikt zullen 
worden voor opslag van kernafval. De Actiegroep is blij met deze toezegging, maar dit 
verandert niets aan ons standpunt. 
 
De Natuur- en Milieufederatie Groningen sprak zich tijdens de vergadering uit tegen het 
project. “Er zijn al vijf gasbuffers in Nederland. Deze is niet nodig.”  
 
Tjeerd van Dekken, PvdA-Tweede Kamerlid, gaat morgen Kamervragen stellen over, 
wat hij noemde, “dit bizarre plan.” 
 
De bijeenkomst werd voorafgegaan door een protestoptocht die Pieterbuursters hielden 
vanuit hun dorp naar zaal Bulthuis. Tijdens de route werden de deelnemers enthousiast 
toegejuicht door andere bewoners van Pieterburen en Eenrum.   
 
Pieterburen, 18 oktober 2010.  
 
Noot voor de redactie, niet voor publikatie:   
Een foto bij dit persbericht vindt u op http://pieterburen-tegengas.nl

Meer informatie over Pieterburen Tegengas kunt u krijgen bij Anne-Marie Smits, 
voorzitter, telefoon 0625 238304, mail info@pieterburen-tegengas.nl


